
Hej 

 
Tack själv, det var intressant att se hur ni har arbetat med täckning av parkslide. 
 
Jag får återkomma i frågan, behöver stämma av internt. 
 
 
Magnus Granbom 
Naturvårdshandläggare 
Kommunstyrelseförvaltningen 
136 81 Haninge 

 


